
Obec Markvartice 

Z Á P I S 

 
z 3. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 5. 5. 2020 

 od 18:00 do 18:50 hodin v kabinách sportovního areálu 
 

Zasedání Zastupitelstva obce (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta obce Tomáš Renka (dále jako 
„předsedající“). 
Zasedání bylo řádně svoláno v souladu s ustanovením § 91 a § 93 zákona o obcích. Všem zvoleným členům 
byly zaslány pozvánky a zveřejnění bylo provedeno na úřední desce Obecního úřadu Markvartice a na 
webových stránkách obce. 
Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka, ing. Libor Kunte, ing. Václav Kolman, Jiří Komárek, 
ing. Petr Hodboď, Karel Hladík, Jaroslav Flieger, ing. Jakub Nerad 
 
Omluveni: 0 
Neomluveni: 0 
Předsedající konstatoval, že je přítomno 8 členů zastupitelstva (z celkového počtu 8 všech členů 
zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 
01 – Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
 

            Předsedající určil jako zapisovatelku z jednání paní Gabrielu Vitoušovou. 

Zastupitelstvo obce určuje jako ověřovatele zápisu pana Karla Hladíka a pana Jiřího Komárka. 
 
 
02 – Schválení doplněného programu 3. veřejného zasedání ZO 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje doplněný program 3. veřejného zasedání Zastupitelstva obce 
Markvartice  
Program: 
1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2) Schválení doplněného programu 3. zasedání ZO Markvartice 
3) Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 
4) Rozpočtové opatření č. 2/2020 
5) Schválení smlouvy o provedení stavby č. VIII/1007/2020/DC 
6) Záměr prodeje části pozemku p. č. 381/9 v k. ú. Markvartice u Děčína 
7) Souhlas se zahrnutím do územní působnosti místního partnerství MAS Labské skály 
8) Schválení zhotovitele opravy šaten ZŠ Markvartice II. stupeň a pověření starosty k podpisu smlouvy 
9) Schválení úpravy vnitřní směrnice č. 1/2016 
10) Schválení snížení ceny nájmu nebytových prostor „Óčko“ 
11) Podpora linky bezpečí 
12) Schválení záměru prodeje částí pozemku dle GP č. 787-36/2020 
13) Schválení podání výzvy na opravu zpevněných ploch a kanalizace v okolí OÚ Markvartice 
14) Diskuze 
15) Závěr 
 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010 
 



          03 - Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu a činnost OÚ od minulého VZZO. 
 
-byla podána žádost o dotaci na opravu šaten II. stupně ZŠ 
-poděkování hasičům za umytí vedlejších cest v celé vesnici 
-kácíme, povezeme dřevo do Bukoviny na pilu 
 
04 – Rozpočtové opatření č. 2/2020 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření č. 2/2020, které je přílohou tohoto usnesení. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

05 – Schválení smlouvy o provedení stavby č. VII/1007/2020/DC 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o provedení stavby č. VII/1007/2020/DC. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

06 – Záměr prodeje části pozemku p. č. 381/9 v k. ú. Markvartice u Děčína 
 
Zastupitelstvo obce neschvaluje záměr prodeje části pozemku p. č. 381/9 v k. ú. Markvartice 
(pozemek naproti bývalé poště). 
 
Pro 0 zastupitelů, proti 8 zastupitelů, nikdo se nezdržel. 
 
07 - Souhlas se zahrnutím do územní působnosti místního partnerství  
MAS Labské skály 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje souhlas se zahrnutím do územní působnosti místního partnerství MAS  
Labské skály z. s. a s přípravou SCLLD – Strategie komunitně vedeného místního rozvoje na svém 
území pro období 2020 – 2027. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
08 - Schválení zhotovitele opravy šaten ZŠ Markvartice II. stupeň a pověření starosty 
k podpisu smlouvy 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje jako zhotovitele opravy šaten ZŠ Markvartice II. stupeň pana 
Jana Maiera, Chlum 2, 405 02  Děčín, IČ 684331228 za cenu 748.262.73 Kč vč. DPH. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
09 - Schválení úpravy vnitřní směrnice č. 1/2016 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje úpravu vnitřní směrnice č. 1/2016, jedná se o změnu čísla zákona. 
Původní znění: podle § 12 odst. 3 a § 18 odst. 5 zákona č. 137/2006 Sb., o veřejných zakázkách 
Nové znění: podle § 27 zákona č. 134/2016 Sb., o veřejných zakázkách, ve znění pozdějších předpisů 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 1 se zdržel (ing. Nerad). 
 
 



 
10 - Schválení snížení ceny nájmu nebytových prostor „Óčko“ 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje na základě žádosti snížení nájemného v „Óčku“ s účinností od 1. 4. 

2020  
do 31. 12. 2020 na 1,- Kč/měsíc. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
11 - Podpora linky bezpečí 
 
Zastupitelstvo obce neschvaluje Podporu linky bezpečí. 
 
Pro 1 zastupitel, proti 5 zastupitelů, 2 se zdrželi. 
 
12 - Schválení záměru prodeje částí pozemku dle GP č. 787-36/2020 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje částí pozemku dle GP č. 787-36/2020. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
13 - Schválení podání výzvy na opravu zpevněných ploch a kanalizace v okolí OÚ 
Markvartice 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání výzvy na opravu zpevněných ploch a kanalizace v okolí 
OÚ Markvartice. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
 
 
DISKUZE 
p. Koubek – v programu postrádám nějakej prodej pozemku, to bylo minule na ZO 
                       dále vypráví o kopci nad ním, že tam viděl někoho něco vyměřovat, tak šel za nimi a oni 
                       se s ním vůbec nebavili, tak to řešil se starostou a vše je snad vyřešeno. Podle mě je ten  
                       travnatý příkop úplný nesmysl. Proto jsem donesl fotku, aby jste viděli, co dokáže 

příroda. 
                       Celej ten kopec je časovaná bomba. Ohrožuje to školu. To samý je s Písákem, máte 

hrozný  
                       únik vody. Pořád na to upozorňuju. Vy to tady tak poděláte, že tu žádnou vodu mít  
                       nebudete. A tím jsem skončil. 
starosta – budu reagovat pouze na ten odvodňovací příkop, je naplánován od pozemkových úprav a  
                   letos se po x letech bude realizovat. Celé to dělá pozemkový úřad. 
p. Hodboď – všechny ty cesty dělá pozemkový úřad, jsou udělaný jak jsou, je udělaný nad tebou až k  
                       Písáku, je plánované, že se dodělá ten okruh, že se protáhne, jsou to pozemky obce… 
p. Hakl – chci poděkovat za zprávy, co jsme dostávali v době karantény, chci poděkovat školce za to, 

že  
                 mi donesli roušky…a ještě mám dotaz, dneska měl být svoz odpadu a nebyl… 
starosta – myslím, že to má být až 10. května, kouknu na to… 
p. Hakl – v časopise se psalo o těch kompostérech…. 
starosta – budeme teprve žádat krajský úřad na podzim o dotaci, zatím to byl jen průzkum, zda o to 
                   bude v obci zájem, přihlásilo se vás cca 50, takže jsme se se zastupiteli domluvili, že o tuto  
                   dotaci zažádáme, bohužel ta dotace bude vyhlášená v srpnu nebo v září…myslím si, že když 
                   tu dotaci nedostaneme, tak se můžeme nějakým způsobem domluvit s ostatními, že bysme  



                   to případně mohli zafinancovat ze svého, jedná se zhruba o cca 200 tis. Kč. Do teďka jste  
                   kompostéry neměli, tak si myslím, že už se těch pár měsíců dá vydržet… 
p. Hakl – jde mi jen o to, že se už začala sekat tráva a už plave v potoce… 
starosta – tu trávu tady sekáte x let a nebyl problém…teď jsme dostali nabídku, děláme průzkum,  
                   ale nejde to realizovat tak rychle… 
p. Hakl – na 13 zase nic neděláte se škarpama… 
starosta – minulý a tento týden tady byla firma, která čistila všechny ty propustky, to si zařizuje ŘSD. 
                  Byli tady asi čtyři kluci, kteří obsekávali a čistili všechny ty propustky a mostky, u Vojtě- 
                  chovskýho, u Svobodů….Psal jsem na ŘSD už na podzim, kdy se mi nelíbilo, že tady jela 
                  nějaká parta z Děčína a lopatou to vyhazovali a zase to padalo zpátky, žádnou odpověď  
                  jsem nedostal… 
 
                                    
 
Nakonec starosta obce poděkoval všem přítomným za účast. 
 

 
    
 

                                                                                                                                                                                                                    
Ověřovatelé zápisu                                                               Karel Hladík, 

        
                                                                                     Jiří Komárek,  

 
 
Starosta      Tomáš Renka,   
 
Místostarosta      Ing. Libor Kunte, Ph.D. 
 
 
V Markvarticích dne 11. 5. 2020 
 
 
 


